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296-24                              Ljubljana, 27. 6. 2024 
 

ZAPISNIK 54. REDNE LETNE SKUPŠČINE  

STRELSKE ZVEZE SLOVENIJE, 

 
ki je bila dne 27. 6. 2024 z začetkom ob 18:00 uri v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem 

centru v Kristalni palači, Ameriška ulica 8, 1000 Ljubljana. 
 

1. točka 
Ob 18. uri je predsednik Strelske zveze Slovenije, Ljubo Germič, pozdravil vse prisotne in predstavil novo 

sekretarko Strelske zveze Slovenije, Sabino Suljić. Podal je predlog za izvolitev delovnega predsedstva, na 

katerega ni bilo pripomb. Skupščina je soglasno sprejela: 

 
SKLEP št. 1: Skupščina SZS imenuje delovno predsedstvo v sestavi: Anton Majerle, predsednik, Branko 

Košir, član in Ernest Deržek, član. 

 

2. in 3. točka 
Predsednik delovnega predsedstva se je zahvalil za zaupanje in zaželel, da bi bila skupščina čim uspešnejša. 

Po obravnavi predloga dnevnega reda je skupščina soglasno sprejela: 
 

SKLEP št. 2:  Skupščina SZS potrdi dnevni red: 

1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva. 

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

3. Imenovanja in ugotovitveni sklepi: 

a) zapisnikarja, dveh overiteljev zapisnika, 

b) verifikacijske komisije in 

c) ugotovitveni sklep o številu predstavnikov na 54. redni skupščini SZS. 

4. Poročila o delu organov skupščine: 

a) poročilo Predsedstva SZS o delu SZS za leto 2023, 

b) poročilo o poslovanju v letu 2023, 

c) poročilo Disciplinskega razsodišča in 

d) poročilo Nadzornega odbora. 

5. Razprava o poročilih in sprejem sklepov. 

6. Program dela SZS za leto 2024. 

7. Finančni načrt SZS za leto 2024. 

8. Strategija Strelske zveze Slovenije 2024 – 2032. 

9. Odstopna izjava predsednice Disciplinskega razsodišča 

10. Sklic volilne skupščine 2025 

11. Vprašanja, predlogi in pobude delegatov. 

12. Razno. 
 

Predsedujoči je podal predloge za zapisnikarja, dveh overiteljev zapisnika ter člane verifikacijske komisije. 

Skupščina je brez razprave soglasno sprejela: 
 

SKLEP št. 3: Skupščina SZS imenuje Saško Maček za zapisnikarja, Roka Ivanca in Patrika Jakopička za 

overitelja zapisnika in verifikacijsko komisijo v sestavi: Milan Vernik, predsednik, Igor 

Stajnko, član in Simon Potrč, član.   
 

Predsedujoči je podal predlog ugotovitvenega sklepa o številu predstavnikov regij in društev z glasovalno 

pravico na 54. Skupščini SZS, ki je priložen h gradivu za skupščino. V skladu z 12. in 17. členom Statuta 
SZS imajo posamezne regije in članice SZS (stanje na dan 28. 4. 2024) 44 predstavnikov na 54. Skupščini 

SZS. Skupščina je soglasno sprejela: 

 
SKLEP št. 4: Na 54. Skupščini SZS ima glasovalno pravico štiriinštirideset (44) delegatov. 

 

Verifikacijska komisija je preverila prisotnost predstavnikov regij in članic ter podala skupščini poročilo, da 



2 

 

je na 54. Skupščini SZS prisotnih 25 delegatov s skupno 28 veljavnimi pooblastili, tako da je Skupščina 

odločala z 28-imi glasovi. 
 

SKLEP št. 5: Skupščina SZS je sklepčna s prisotnostjo petindvajsetih predstavnikov s skupno  

osemindvajsetimi veljavnimi pooblastili regij in članic SZS in lahko veljavno odloča. 

Skupščina je sklep soglasno sprejela. 
 

 

4. točka 
Predsedujoči Anton Majerle je Skupščini predlagal, da se predstavijo vsa poročila, ki so jih delegati prejeli 

kot gradivo za Skupščino. Pripomb ni bilo. 

a) Predsednik SZS Ljubo Germič je predstavil poročilo o delu Predsedstva SZS za leto 2023. Soočeni 
so bili z izvajanjem finančnega načrta – izpostavil je, da je imela SZS ob koncu leta 2022 

neplanirano izgubo iz  poslovanja. Stabilizirati je bilo potrebno finance. Izpostavi, da se na področju 

okrepitve sodelovanja med organi SZS premikamo počasi. Realizirane so bile (pravočasne) prijave 

na razpise za FŠO, MIZŠ in OKS. Strokovna izobraževanja za trenerje in sodnike so bila realizirana. 
Obravnavala se je strategija razvoja strelstva za naslednje obdobje in pripravile so se  spremembe 

pravilnikov. Veliko truda je bilo namenjeno izboljševanju dela strokovnih služb SZS in imenovanju 

novega sekretarja SZS. Prvič je bil organiziran posvet v Rimskih Toplicah, na pripravah katerega 
katerem se intenzivno dela tudi letos. Tekmovanja so bila organizirana v skladu z letnim koledarjem, 

problemov z iskanjem organizatorjev ni bilo. Poudari, da pri medijski podprtosti napredujemo 

počasi, vendar stabilno – izpostavi stran Slovenian Shooting News. Nudila se je pomoč 
organizatorjem domačih in mednarodnih tekmovanj – izpostavi tekmovanja Lapua Cup, Trzin in 

Ruše. Želeli bi si, da k temu pristopi tudi puška šibrenica. Zagotovljene so bile nagrade za 

tekmovalce in trenerje. Na mednarodni ravni se je sodelovalo z ESC in ISSF, OKS. Prejeli smo novo 

tožbo Igorja Rakuše. Mediacije ni bilo mogoče izpeljati po izjavah Rakuše na sodišču, letos je bil že 
prvi narok, in sicer 14. junija. Manj uspešni na področjih rezultatov v članski reprezentanci, žal ni 

uspelo osvojiti kvote za OI, ter pri načrtovanju strelske infrastrukture. Nekaj sponzorjev smo 

izgubili, vendar je bil kljub temu izpolnjen finančni načrt. Razvojni program lansko leto ni bil 
sprejet, ponujen je Skupščini danes. Vrsto aktivnosti je bilo vezanih na imenovanje novega sekretarja 

SZS. Uspešnosti pri zaposlitvi naših strelcev v SV in MNZ in iskanju kandidata za zaposlitev 

trenerja ni bilo. Poudari, da je Strategija namenoma postavljena ambiciozno, saj je od nas odvisno, 

ali bomo stvari uredili ali ne.  
b) Predsednik SZS Ljubo Germič je predstavil poročilo o finančnem poslovanju SZS v letu 2023. 

Prihodki v letu 2023 so bili 4% večji kot v letu prej. Pri sponzorskih sredstvih 5% povečanje glede 

na plan. Poudari, da bilo veliko neplačanih terjatev, zaradi česar je morala SZS vzeti kredite, ob 
ugotovitvi se je stanje uredilo. V letu 2023 je bil dosežen poslovni izid presežka prihodkov nad 

odhodki iz naslova poslovanja v znesku skoraj 24.500€. S tem je bil v veliki meri uresničen 

sanacijski program za pokrivanje izgube iz poslovanja iz leta 2022 v višini dobrih 27.000€. 
c) Poročilo o delu Disciplinskega razsodišča je prebral nadomestni član DR Jernej Jazbinšek, saj so bili 

člani DR upravičeno odsotni.  

d) Poročilo Nadrzornega odbora za leto 2023, s katerim odbor daje pozitivno mnenje na letno in 

finančno poročilo SZS v 2023, je prebral predsedujoči, saj so bili predsednica in člana NO 
upravičeno odsotni.  

 

5. točka 
Predsedujoči je odprl razpravo o podanih poročilih. K razpravi se je javil Peter Golob (Severna regija), kije 

postavil vprašanje o sponzorskih sredstvih, o morebitnem vračilu denarja za OI od OKS in vprašanje o 

postavki dohodkov sekretarja SZS. Odgovore so podali strokovna služba SZS in predsednik Ljubo Germič.  
Po zaključku razprave je Skupščina soglasno sprejela naslednji sklep: 

 

SKLEP št. 6:  Skupščina SZS sprejme poročila o delu organov SZS, in sicer: Poročilo o delu Predsedstva 

SZS, Poročilo o poslovanju v letu 2022, Poročilo Disciplinskega razsodišča, Poročilo Nadzornega odbora. 

 

6. točka 
Program dela SZS za leto 2024 je predstavil Predsednik SZS. Poudari, da člani organov SZS delujejo 
prostovoljno, da moramo biti pri svojem delu odgovorni. SZS čaka prenova spletne strani in digitalizacija pri 

delovanju zveze. V Rušah je bil letos prvič neposreden prenos finalnih tekmovanj na Šport TV, potekajo tudi 
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dogovori za prenos državnega prvenstva na 10m v naslednjem letu. SZS je sodelovala in  bo še sodelovala na 

sejmih in predstavitvah Slovenske vojske. Šibki smo na izgradnji strelske infrastrukture, predsednik poudari, 
da nam manjka večjih projektov. Predsednik se trudi, da bi SZS pridobila nove sponzorje, pri čemer prosi za 

pomoč, če lahko kdo kje odpre vrata za pogovore. Predsednik pove, da kvote za OI nismo uspeli pridobiti, 

Robert Ferenčak bo na OI Pariz 2024 član žirije za pištolo. Povabi na delovno srečanje SZS v Rimskih 

Toplicah in pozove k oddaji predlogov tem za srečanje.   
Sledila je daljša razprava o načinu, kako povečati množičnost SZS in o vključitvi Mednarodne lige Alpe 

Adria pod okrilje SZS.  

Predsedujoči je Skupščini predlagal, da sprejme: 
 

SKLEP št. 7:  Skupščina SZS sprejeme Program dela SZS za leto 2024 v predloženi obliki. 

Skupščina je sklep soglasno sprejela. 
 

Glede na razpravo je bil sprejet: 

 

SKLEP št. 8: Skupščina glede na razpravo nalaga interesentom vključitve Mednarodne lige Alpe Adria pod 
okrilje SZS, da na strokovne komisije naslovijo predlog.  

 

7. točka 
Predsednik SZS je predstavil Finančni načrt SZS za leto 2024. Fundacije in pogodbe še niso podpisane. 

Prihodki za leto 2024 so se povečali za 10% in sicer znašajo nekaj manj kot 545.000€. Obseg sredstev 

MGŠT se je povečal za 22%, obseg sredstev Fundacija RS za šport pa se je povečal za 25%. Sredstva OKS 
so sredstva namenjena dvema potencialnima kandidatom za olimpijske igre in so znatno nižja kot v letu 

2023. Sponzorska in donacijska sredstva so nekoliko nižja, saj so nekatere pogodbe iztekle. Pridobili smo 

novo donacijo ELES, nekatere opcije pa so še odprte. Lastna sredstva so v letu 2024 nekoliko manjše 

planirana kot znaša poraba v letu 2023. Povečalo so se sicer sredstva na področju članarin (sklep Predsedstva 
v letu 2023), ZZZS refundacij v letu 2024 ne bo, saj zaposlenih na dolgotrajni bolniški ni. Povečali so se 

stroški na področju delovanja SZS. Planirani so večji stroški za udeležbo na sejmih, prireditev strelca leta in 

stroški strokovnega srečanja ter stroški za prenovo spletne strani. Povečani so stroški za mednarodne 
aktivnosti v okviru ISSF in ESC. Stroški dela in materialni stroški ostajajo na predvidoma enaki ravni kot v 

letu 2023. Stroški računovodstva so se nekoliko povečali zaradi povečanje obsega dela. Zveza je 

racionalizirala stroške mobilne telefonije. Predvideni so povečani stroški za delovanje reprezentance za 

slabih 10% glede na leto 2023. 
Predsedujoči je dal predlog programa Finančnega načrta SZS za leto 2024 na glasovanje. 

 

SKLEP št. 9: Skupščina SZS sprejme Finančni načrt SZS za leto 2024 v predloženi obliki. 
Skupščina je sklep soglasno sprejela. 

 

8. točka 
Podpredsednica SZS Polona Sladič predstavi Strategijo SZS 2024–2032 z nekaj ključnimi poudarki. Poudari, 

da je razvojna strategija ambiciozno pripravljena, a bo zahtevala drugačne pristope kot do sedaj, predvsem z 

okrepitvijo kadrovskega  in finančnega področja. Poudari tudi, da moramo pri njenem uresničevanju močneje 

in tesneje sodelovati, ne gledati samo na lastno korist in v primeru nejasnosti kontaktirati strokovno službo.  
Po predstavitvi in krajši razpravi je Skupščina soglasno sprejela: 

 

SKLEP št. 10: Skupščina SZS sprejme Strategijo Strelske zveze Slovenije 2024–2032 in analizo področij za 
strategijo 2024–2032.  

 

9. točka:  
Predsedujoči Skupščino seznani z odstopno izjavo predsednice Disciplinskega razsodišča. Skupščini poda 

predlog razrešitve predsednice DR. Predlaga Skupščini, da na izpraznjeno mesto člana DR izvoli Janeza 

Osrajnika.  

Skupščina je brez razprave soglasno sprejela: 
 

SKLEP št. 11: Skupščina SZS z dnem 27. 6. 2024 razreši predsednico DR Tijano Kostrevc. Za novega člana 

DR izvoli Janeza Osrajnika.  
 

10. točka:  



OR izvoli Janeza Osrajnika. 

10. točka:

Predsednik SZS Skupščini pojasni, da so trenutni organi SZS mandat prevzeli v mesecu oktobru. Predlaga 
sklic naslednje volilne skupščine v spomladanskih mesecih, kar pomeni skrajšanje mandata. Po krajši 
razpravi je Skupščina soglasno sprejela: 

SKLEP št. 12: Skupščina SZS sprejme predlog sklica volilne skupščine v letu 2025 v spomladanskih 
mesecih. 

11. točka

K razpravi so se prijavili: Rok Ivanc (SO Grosuplje), ki je podal predlog za pogovor s predsednikom ISSF, 
Luka Lenzi (SO Vremščica), ki je postavil vprašanje o praktičnem usposabljanju trenerjev bližje Ljubljani, 
Lejla Mahmutovic (SO Škofja Loka), ki je podala predlog, da se v elektronskih sporočilih članicam na 
kratko pojasni vsebino razpisov. 

12. točka

Predsednik SZS Skupščino obvesti o obisku predsednika ISSF v Sloveniji. Poudari, da se je na Evropsko 
dopisno ligo prijavilo samo društvo l. Pohorski bataljon Ruše, torej je bilo v ligi zelo malo predstavnikov 
Slovenije. Skupščini pove tudi o posebnem stebru financ ISSF, bilo bi dobro, da bi SZS imela kakšen 
projekt. 
Saška Maček prebere objavo Kevina Vente. Sledi razprava. 
Skupščina po razpravi soglasno sprejme: 

SKLEP št. 13: Skupščina SZS daje vso podporo predsedniku SZS v zvezi z objavami Kevina Vente na 
Facebooku in predlaga, da se razmisli o ustreznih pravnih postopkih za zaščito SZS. 

Skupščina je bila končana ob 21 :07 uri. 

Zabeležila 

Saška Maček 

Overitelja zapisnika 

Rok Ivanc 

Patrik Jakopiček 
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Predsednik delovnega predsedstva 

Anton Majerle 
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